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PROVINCIAL STA TUTE

OF

LOWE R-C ANADA.
Anno Regni GEORGII III. Quinquagesimo Sexto.

HI S EX CE LLENCY

SIR GORDON DRUMMOND, K. C. B.

ADMINISTRATOR IN CHIEF.

T the Provincial Parliament, begun and holden at Quebec, the Twenty..
" L IAfirst day of January, Anno Domini, one thoufand eight hundred and
f fifteen, in the fifty-fifth year of the Reign of Our Sovereign Lord GEORGE
" the Third, by the Grace of GOD, of the United Kingdom of Great Britain
" and Ireland, KING, Defender of the Faith. And from chence continued by-

feveral Prorogations to the Twenty.fixth day of January, one thoufand eight
" hundred and fixteen.

"l Being the Second Seffion of the Eighth Provincial Parliament of- Lower-
" Canada.

An Ad to continue, for a limited time, an Ad paffed in the Forty-cighth:
year of His Majefly's Reign, intituled " An Ai to regulate the Trial
i of Controverted Ele5ions or Returns of Meners to ferve in the

ioufe of Aembly of Lower Canada."

(26th. February, 1816.)

XT HEREAS an AÛ was paffed in the Forty-eighth y.ear of His Majefly's reign
intituled " An Aa to regulate the Trial of Controverted Eleaions or re-

preaiible. " turns of Members to ferve in the Houfe of Affembly of Lower Canada,"
which faid A& was. continued by an A paffed in the Fifty-fourth year of His.
Majefly's Reign until the firft day of May, One thoufand eight hundred and

Sixtecu



123

SSTATUT PROVI NCIAL

DU

B A S-C A N A D A.
Ann'o Regni GEORGII III. Quinquagesimo Sexto.

S'O N EX C.E LL E N C E

SIR GORDON DRUMMOND, C. C. Be

ADMINISTRATIiUR E£N ·CHEF.

A U Parlement Provincial, commencé et tenu à Québec le vingt-unième
jour de Jarivier, -Anno Domini, Mil huit cerit quinze, dans la Cinquante.

" Cinquième Année du Règne de Notre Souverain Seigneur GEORGE Trois,
par. la»Grace de Dieu, ROI du Royaume Uni de la Grand Bretagne et d'Ir.

" lande, Défenfeur-de la ·Foi. Et de là continué par plufieurs prorogations
jufqu'au vingt sixième jour de Janvier Mil-huit cent feize,

" Dans -la Seconde Seffion'du Huitième Parlement Provincial du Bas-Canada."

ACTE pour continuer -encore pour un tems 'limité, un Acte paffé dans
la Quarante huitième Année-du Règne de Sa Majeflé, intitulé, s Ale
.pour règler les procéduresfur les LleEtionsconte/lees, ou les retourt
« -es Membres pour fervir dans la Chambre d'AJemblée du Bas Cana.

(a6c. Février, i'8s6.)

V U qu'un A&e a été paffé dans la Quarante huitième Année du Règne de Sa
Majeilé, intitulé, " AEle pour regler les procédures fur les Eleaions con.

" teitées, ou -les retours -des Membres pour fervir dans la Chambre d'Affemblée
, du Bas.Canada," le quel Ae a été continué par un A&t paffé dans la cin.
-quante-quatriême Année du Règne de Sa Majefté, jufqu'au premier jour de Mai,
M-il huit cent Iei-ze, et pas plus longtems; Et vû qu'il eft expédient de continuer
fencore le dit A&C paffé dans la Quarante -huitième année du Règne de Sa Ma.
jefté : Qu'il-foit donc ftatué par la très Excellente Majefté du Roi, par et de

l'avis
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Art 481h Geo.
!IicapJ. 2 1 Cu-

linued.

Anno Quinquagesimo sexto Georgii III. A. D. 1816.'
fixteen, and no longer ; And whereaa itis expedient further to continue the faid!
Ad pafF-d in the Forty eighth year of Iis Majefly's eiçgn; Be i; thçrefore ena&.
cd by the King's moft Excellent Majefty, by and'with the advice and content of
the LegfLùie Council and Affembly of the Province of Lower Canada, confli-
tuted and afftmbib d by virtue of and under rhe autilority of an Aâ of the Par-
lianent of Great Britain, intituled " An A& to repeal certain parts of an Ad
d paffed in the fourteenmh year of His Majefly's Reign", intituled, " An .4I for
& making more eJedual Provifion for the Government of the Province of Quebec
'& in North .America,"' and to make further provifion for the Government ofthe
&S faid Province." And it is hereby ena&ed by the authority of the fame, that
4 the faid Ad, intituled " An Aét to regulate the Trial of Coniroverced EleLions
" or Returns of Members to ferve in the Houfe of Aflembly of Lower Cana.
dt da," and ail matters and things therein contained, fhail continue and be in
force until the firft day of May, One thoufand eight hundred and twenty, and no
longer.
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A. D. 1816. Anno Quinquagesimo Sexto Geo. III.

l'avis et confente'ment du Confeil Légiflatif et de l'Affemblée de la Province du

Bas-Canada, conftitués et affemblés en vertu et fous l'autorité d'un AEte du Par-

lement de la Grande-Bretagne, intitulé " Aae qui rappelle certaines parties d'un. % Continuation de

Aae paffé dans la Quatorzième année du Règne de Sa Majeflé, intitulé, "Ale qui l'Acte de la 48e.

pourvoit plus e.fcacement pour le Gouvernement de la Province de Québec dans Geo. 111. ca.

l'Amérique Septentrionale," et qui pourvoit plus amplement pour le Gou-12

" vernement de la dite Province ;" et il e ft par le préfent flatué par la même au-

torité, que le dit A&e, intitulé, " A&e pour règler les procédures fur les

o Eleaions conteftées, ou les retours des Membres pour fervir dans la Chambre

d'Affemblée du Bas-Canada," et toutes les matières et choses y contenues, con-

tinueront et feront en force jusqu'au premier jour de Mai, Mil huit cent vingt,

et pas plus longtemi.
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